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Delegatstvo in nove možnosti
2e v gradivu za prvo jesensko sejo zborov naše skup-

ščine sta pričakali delegate dve izredno pomembni
točki dnevnega reda; uvodno poročilo k osnutku statu-
ta občine in mesta in pa k obravnavi delovnega gradi va
zaizdelavo ocene delovanja skupščinskega delegatske-
ga sistema v občini. Smo namreč sredi izredno po-
membne družbenopolitične aktivnosti (priprave na vo-
litve 178), ki zadeva slehernega delovnega človeka in
občana.

Ko smo v naši občini jasneje
začrtali programe aktivnosti pri-
prav na volitve, je bilo enotno sta-
liSče, da brez ustrezne ocene dose-
danjega delovanja delegatskega
sistema ne le v občini temveč od
krajevne skupnosti do federacije,
ni mogoče resneje pristopiti k pri-
pravam na volitve. Občinska kon-
ferenca SZDL je že v prvi polovici
letošnjega leta pozvala delegate,
delegacije ter vse samoupravne in
dnižbene subjekte, da realno oce-
nijo pozitivne in tudi negativne
izkušnje, da bi bil start v novo
mandatno obdobje čim uspešnej-
šL

Gre, kot je povedano, za delov-
no gradivo, ki nas bo vodilo v raz-
pravah pri ocenjevanju ter iskanju
pomanjkljivosti tu in tam. Ni pa to
gradivo nikakor, in to ne sme biti,
nekaj dokončno povedanega, h
kateremu naj bi mi rekli le svoj
»da« ali »ne«. Ob koncu dela pre-
hojene poti se namreč sprašujemo
kakSno pot in kako smo je preho-
dilL

Že uvodoma bi lahko citirali sta-
lišča 6. seje OK SZDL, na kateri je
bilo govora, med drugim, tudi o
oceni delovanja delegatskega
skupščinskega sistema in zapisa-
li: »Delegatski sistem kot revolu-
cionama pridobitev samoupravne
socialistične demokracije je že v
dosedanjem triletnem delovanju
dobil v vsakodnevnem družbeno-
političnem življenju polno veljavo
in postal del naše skupne samou-
pravne socialistične zavesti ../.«
Lahko bi in bi bilo prav ker smo
tudi brez teh stališč v to dobro

prepričani.
Ne bomo pa smeli iskati le vzro-

ke za to ali ono pomanjkljivost ali
nedorečenost pri uresničevanju in
uveljavljanju delegatskega siste-
ma; morali se bomo enako resno
lotiti tudi premišljevanja o vseh
pozitivnih in že od daleč vidnih
pridobitvah in tako iskati uspešne
poti za odpravljanje problemov.

Ocena delovanja delegatskega
sistema naj ne bo nikar spričevalo
s katerim se bomo poslovili od
vseh dosedanjih delegatov in izvo-
lili povsem nove, Dosedanji dele-
gati so v preteklem obdobju pri-
spevali izredno pomemben delež
k uveljavitvi delegatskega siste-
ma in te napore moramo ceniti,
saj izhajajo kot zmagovalci iz iste
bitke kot tudi vsi mi. Zato bo nji-
hova pomoč tudi naprej še kako
potrebna, mnogi med njimi pa bo-
do prav gotovo še v naslednjem
mandatnem obdobju opravljali
delegatske dolžnosti. Gre namreč
za dragocene izkušnje, s pomočjo
katerih bomo še nadalje napredo-
vali k oblikovanju takih odnosov,
ki bodo zagotavljali hitrejže ure-
sničevanje ustave, zakona o zdru-
ženem delu in k hitrejši samou-
pravni integraciji družbe v intere-
su delavskega razreda.

Občinski in mestni statut

Up 15. oktobra bodo potekale v
vsej občini, povsod tam kjer živi-
mo in delamo, javne razprave o
osnutku statuta občine in o osnut-
ku statuta mesta. Oba osnutka sta

že pripravljena, delegati vseh treh
zborov naše občine pa so se stri-
njali s tem, da kot taka prideta v
javno razpravo.

Veljavni statut občine je spreje-
la naša občinska skupščina na seji
28. februarja 1974., takoj po spre-
jetju ustave SR Slovenije. Zaradi
izredno kratkih rokov, predvsem
zaradi izredno kratke javne raz-
prave nekatera poglavja tega sta-
tuta niso bila povsem izdelana.
Manjkal pa je seveda najpomemb-
nejši element: lastna družbena
praksa delovanja delegatskega si-
stema, ki ga je uveljavila nova
ustava, seveda pa tudi ni bilo za-
konov, vezanih za ustavo. Izvršni
svet skupščine je že septembra
istega leta dal pobudo za spre-
membo statuta in predlagal občin-
ski skupščini, da uvede postopek
za njegovo spremembo.

Spremenjeno dopolnjeno in
prečiščeno besedilo statuta je
pred nami. Vse novosti v njem bi
težko našteli. Da je tako pove tudi
podatek, da obsega zelo koncizno
uvodno poročilo, ki ga je na seji
skupščine podal predsednik ko-
misije za statut in podpredsednik
občinske skupščine Vid Štempi-
har, osem gosto natipkanih strani.
Dovolj gradiva torej za tvorno raz-
pravo o nekaterih pomembnih te-
meljih nažega jutrišnjega dne;
gradiva, kateremu manjkajo še
naša mnenja in pripombe.
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